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J. Beekman 
Het voltallige Bondsbestuur heeft vergaderd op woensdag 
23 mei 2001 in het huis van de ZLTO te Tilburg. 
• De opening die geheel in het teken stond van de fusie-
besprekingen verliep in een wat emotionele sfeer, dit na 
aanleiding van de brief geschreven door de voorzitter aan 
de bestuursleden. De voorzitter gaf in deze brief een 
filosofie met betrekking tot de toekomst van de 
Bijenhouderij in Nederland weer. De bestuursleden die 
aanwezig waren in de vergadering van zaterdag 5 mei 
2001 brachten verslag uit van deze vergadering. Het 
belangrijkste van deze vergadering is het besluit om een 
procesbegeleider aan te stellen. 
Onze vertegenwoordiger in de stuurgroep gaf aan dat dit 
besluit in de stuurgroep is teruggedraaid. (In de 
Bedrijfsraadvergadering van 28 mei is besloten, na stevige 
discussie, om dat punt in de eerstvolgende 
stuurgroepvergadering weer aan de orde te stellen). 
• Notulen bestuursvergadering 11 april De notulen zijn 
ongewijzigd vastgesteld met dank aan de secretaris. De 
bijbehorende actielijst is besproken en daar waar nodig 
aangepast. 
- Wat wordt er bij 70 of 75 jaar lidmaatschap van de Bond 
als onderscheiding gedaan? Hier moet een passend 
antwoord opgegeven worden. Het zijn toch uitzonderingen 
die zolang lid zijn van een Imkersorganisatie. Komt een 
antwoord op. 
• Ingekomen stukken en mededelingen De lijst van 
ingekomen stukken had weer een respectabel aantal 
punten waaronder: 
- De ZLTO de rente op de rekening courant verlaagd heeft 
van 5 naar 4,5%. 
- De contributie nota's zijn verzonden naar de 
verenigingen (Uitgesteld wegens MKZ). 
- Of er weer een jaarmarkt gehouden mag worden. Let op 
de regeling die hier voor is! 
- Diverse aanvragen voor onze Bijenkrant door scholieren 
(landelijk). 
- Publicatie van een weergegeven gesprek met dhr. D. 
Vunderink in het financieel dagblad met als titel 'De 
Fruittelers betalen ons niet voor niets'. 
- De kascontrole heeft de rekening 2000, van de 
Bedrijfsraad en het blad Bijen gecontroleerd en in orde 
bevonden. De rekening Bedrijfsraad is al besproken en 
akkoord bevonden in de Bedrijfsraadvergadering, die van 
het blad Bijen wordt in de najaarsvergadering, Bestuur en 
Redactie, aan de orde gesteld. 
- De aangevraagde subsidie voor de terugkomdag 
Honingkeurmeesters is door de leden Bedrijfsraad 
akkoord bevonden (Een relatief klein bedrag). 
• Lijst van de aanwezige bijenstanden Bij een uitbraak 
van Amerikaans vuilbroed is het belangrijk dat snel 
nagegaan kan worden of er nog meer ziektegevallen in dat 
gebied voorkomen. Snel handelen is van groot belang om 

een verdere verspreiding van de ziekte te voorkomen. Het 
is dan ook van groot belang als bekend is waar de bijen-
standen zich bevinden. Het Bondsbestuur is er van over-
tuigd dat het belang van het aanleggen van een dergelijke 
lijst voor ieder duidelijk is. Ook is het duidelijk dat het 
aanleggen en onderhouden van een dergelijke lijst een 
heel karwei is om dat voor elkaar te krijgen en dat niet 
alleen omdat de bijenstanden op plaatsen liggen waar een 
adresaanduiding vaak ontbreekt. Maak gebruik van platte-
gronden en kaartjes. De secretarissen van de bij de bond 
aangesloten verenigingen hebben allemaal de brief 
gekregen waarin deze oproep staat. Doe er wat mee! 
• Studiedag 2001 Hier is weinig over te melden, de 
commissie is hard aan het werk om het programma van 
deze dag rond te krijgen. Deze commissie zoekt nog 
iemand die mee wil draaien in deze commissie. 
Heeft u interesse neen dan contact op met J. Janssen of 
met J. van Doren. 
Het programma ziet er weer veelbelovend uit, u kunt hier 
meer over lezen in de volgende editie van Bijen. 	 219 
• Jaarvergadering 2001 In de bestuursvergadering van 8 
augustus aanstaande zal de nieuwe datum aan de orde 
gesteld worden. Als de datum bekend is wordt u zo snel 
mogelijk op de hoogte gesteld. 
Voor meer informatie over het bovenstaande kunt u 
contact opnemen niet het secretariaat 013-5836350 of via 
de E-mailadressen vermeld in Bijen 10(5): 154 (2001). 

Ambrosius Bernheze huldigt 
jubilarissen 
Tijdens de laatste ledenvergadering zijn de heren 
Kluijtmans en Spits gehuldigd voor hun respectievelijk 
40- en 25-jarig lidmaatschap van de ZLTO. 
De heer Kluijtmans uit Heesch is wellicht de nestor van 
Ambrosius binnen Bernheze, maar zeker binnen Heesch. 
Menig aspirant lid heeft hij de eerste kneepjes van het 
imkeren, bijenhouden, bijgebracht. De heer Spits is een 
van de meest bekende bijenhouders binnen Nistelrode. Hij 
was immers jarenlang de motor achter de jaarlijkse 
bijenmarkt. Een markt waar hij nu nog steeds actief bij 
betrokken is, maar die dit jaar, vanwege de problemen 
rondom MKZ, wat bescheidener, maar zeker niet minder, 
van opzet zal zijn. 
De jubilarissen werden door Dhr. Beekman, voorzitter van 
de bijhoudersbond, in het bekende zonnetje gezet. 
Vervolgens spelde hij hun de daarbij behorende 
onderscheiding op. 
Dat ook hun partners daarbij niet vergeten werden zal u 
duidelijk zijn. Na afloop was er voor alle leden 
gelegenheid de jubilarissen te feliciteren. 
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